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 La dezbaterea publica desfasurata in data de 28.01.2014 in Sala de 
Consiliu a Primariei Municipiului Timisoara, au participat reprezentanti ai 
Directiilor de specialitate din cadrul Primariei Timisoara, mass-media locale, 
reprezentanti ai unor institutii, cetateni. La intalnire au participat 
aproximativ 50 de personae si s-a desfasurat pe parcursul a doua ore, cu 
incepere de la ora 16. 
 
 
 ORDINEA DE ZI 
 

1. Proiect de hotatrare privind aprobarea bugetului local al 
Municipiului Timisoara pe anul 2014. 

 
Domnul Primar Nicolae Robu prezinta cateva date sintetice: 
- un total de venituri de 1.415.777 milioane de lei, buget 

aproximativ ca si cel din anul 2013 
- 1.112 milioane lei bugetul local 
- 296,5 milioane lei bugetul institutiilor publice finantate din 

venituri si subventii proprii de la bugetul local 
- 60 milioane fonduri externe nerambursabile 
- transfer intre bugete de 24,6 milioane lei 
Domnul Primar a mai prezentat si principalele capitole: 
- 44.283 milioane cheltuieli dezvoltare 
- 45,9 milioane cheltuieli functionare 
- 77 milioane lei cultura, recreere si religie 
Astfel, 44% din totalul cheltuielilor sunt pentru dezvoltare, raportat la 
bugetul local. 
 
Dl. Nicolae Olaru a cerut bani pentru Biserica Martirilor, precum si 
bani pentru asfaltarea tuturor strazilor care sunt de pamant. 
Dl. Primar l-a asigurat ca in buget vor fi bani pentru bisericile din 
Timisoara. 
 
Dl. Popescu Virgil a cerut conducerii Primariei Timisoara sa include 
bani in buget pentru gratuitati pe RATT  pentru personalul auxiliary 
din unitatile de invatamant. 



Dl. Primar a declarat ca aceste gratuitati vor fi acordate tuturor 
timisorenilor cu venituri sub 2.000 de lei lunar. 
 
Dl. Bogdanescu Silviu a vrut sa stie de ce nu exista bani in buget 
pentru locuinte noi, mai ales pentru evacuati. 
 
Dl. Matei Avram a cerut piste de biciclete si trotuare pe Calea 
Sagului. 
 
Dl. consilier Bogdan Herzog a afirmat ca nu prea se intelege mare 
lucru din formularul ce contine bugetul local expus pe site-ul 
primariei. 
 
Dl. consilier Constantin Sandu Stefan a facut referire la prezenta 
scazuta a timisorenilor, dar si la faptul ca proiectul de buget a fost pus 
prea tarziu pe site. 
 
 
 
 
 
 
Sef Birou Asistare Consiliu Local 
          Gabriela Mohut 
 
        Consilier, 
             Codruta Orobeti 
 
 
 

 
 


